
Zápisnica
z  rokovania Obecného zastupiteľstva v Drahovciach, ktoré sa konalo dňa 29.10.2009 

1. Otvorenie                                                                                                                                        

    Rokovanie  obecného  zastupiteľstva  v Drahovciach  otvoril  a všetkých  prítomných  privítal
starosta  obce   Emil  Hubinák  v priestoroch  zasadačky  obecného  úradu.   Konštatoval,  že  je
prítomných 7 poslancov /ospravedlnení: Stanislav Bednár, Jozef Varačka/ a vyhlásil zasadanie za
uznášania schopné. 

Predniesol program rokovania:

1. Otvorenie (určenie overovateľov zápisnice)
2. Kontrola plnenia uznesení
3. Správa o činnosti OFK
4. Vnútorný predpis č. 1/2009 o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a EÚ 
5. Zásady hospodárenia s majetkom
6. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2009
7. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva
8. Rôzne
9. Diskusia
10. Návrh na uznesenie
11. Záver      

Za  overovateľov  zápisnice   z  dnešného   rokovania  OZ   boli   určení  p. Juraj Surový a Ing.
Patrik Rapavý. 

Program rokovania a overovatelia zápisnice boli schválené 

h l a s o v a n í m  č.1 :

ZA : 7                                                PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0    

42. 
uznesenie

k Organizačnému zabezpečeniu  priebehu OZ

OZ v Drahovciach 

1. k o n š t a t u j e,  že OZ je uznášaniaschopné, pretože z celkového počtu 9 poslancov  je
prítomných 7 poslancov
2. s c h v a ľ u j e  program dnešného rokovania OZ
3. u r č u j e  overovateľov zápisnice z dnešného rokovania OZ p. Juraja Surového a Ing. Patrika
Rapavého
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2. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúcich rokovaní OZ  

Uznesenia z predchádzajúcich rokovaní OZ sú splnené alebo sa plnia priebežne. 

43.
uznesenie

ku Kontrole plnenia uznesení z predchádzajúcich rokovaní OZ 

OZ v Drahovciach

b e r i e   n a    v e d o m i e  plnenie uznesení z predchádzajúcich rokovaní OZ

3. Správa o činnosti OFK

P.  Jozef  Rusnák  –  prezident  OFK  informoval  o  činnosti  OFK a  potrebe  vykonať  údržbu
budovy, najmä opravu strechy, výmenu okien. Taktiež žiadal o príspevok OFK pre budúci rok v
rovnakej výške ako bol poskytnutý na rok 2009 s navýšením na činnosť OFK /štartovné, príspevok
do Oblastného futbalového klubu v Trnave na odmeny pre rozhodcov/  – túto skutočnosť predloží v
písomnej  forme k spracovaniu rozpočtu na rok 2010. 

44.
uznesenie

k Správe o činnosti OFK

OZ v Drahovciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e   informácie o činnosti a potrebách OFK

4. Vnútorný predpis  č. 1/2009 o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a EÚ

P. Anna Imrišíková predložila Vnútorný predpis č. 1/2009 o postupe a zaraďovaní prostriedkov
zo ŠR a EÚ. 

Vnútorný predpis č. 1/2009 o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a EÚ bol schválený 

h l a s o v a n í m  č. 2 :

ZA : 7                                               PROTI : 0                                      ZDRŽAL SA : 0    

45.
uznesenie

k Vnútornému predpisu č. 1/2009 o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a EÚ

OZ v Drahovciach 

s c h v a ľ u j e   Vnútorný predpis č. 1/2009 o postupe a zaraďovaní prostriedkov zo ŠR a EÚ
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5. Zásady hospodárenia s majetkom

       P. Anna Imrišíková predložila Zásady hospodárenia s majetkom obce. 
Následne  predložila  protokol  o  prevode  majetku  do  správy  medzi  Obcou  Drahovce  ako
odovzdávajúcou  a  ZŠsMŠ  Drahovce  ako  preberajúcou  organizáciou,  týkajúci  sa    prístavby
telocvične so športovým náradím a technického zhodnotenia telocvične – zateplenie budovy.

Zásady hospodárenia s majetkom obce a prevod majetku do správy ZŠsMŠ Drahovce uvedeného v
protokole o prevode boli schválené 

h l a s o v a n í m č. 3 :

ZA : 7                                              PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0

46.
uznesenie

k Zásadám hospodárenia s majetkom

OZ v Drahovciach 

1.  r u š í     Zásady hospodárenia s majetkom obce zo dňa 31.08.2007
2.  s c h v a ľ u j e     Zásady hospodárenia s majetkom obce
3.  s c h v a ľ u j e     Prevod majetku do správy ZŠsMŠ Drahovce podľa protokolu o prevode

6. Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2009

P. Anna Imrišíková predložila návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2009.

Návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2009 bol schválený 

h l a s o v a n í m č. 4 :

ZA : 7                                              PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0 

47.
uznesenie

k Návrhu na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2009

OZ v Drahovciach 

s c h v a ľ u j e   návrh na zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 4/2009

7. Informácie zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva

Predseda komisie podnikania, obchodu, služieb, regionáleho rozvoja, stavebnej a bytovej p.
Jozef Maceka informoval o činnosti komisie, ktorá zasadala dňa 23.09.2009. Komisia sa zaoberala
riešením rôznych žiadostí občanov, niektoré sú vyriešené, ďalšie sa riešia. 
Vážnym dlhodobo pretrvávajúcim problémom je neplnenie povinností vyplývajúcich z nájomnej
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zmluvy uzatvorenej medzi Obcou Drahovce a rodinou Biháriových.
Po rozprave OZ schválilo zvolať stretnutie všetkých 3 komisií OZ v záujme komplexného riešenia
neplnenia povinností vyplývajúcich z nájomnej zmluvy s rodinou Biháriových

h l a s o v a n í m č. 5 :

ZA : 7                                               PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA :  0

P. Jozef Maceka zároveň navrhol prehodnotiť nájomné zmluvy v zdravotnom stredisku. JUDr. Jozef
Šoka  tento  návrh  podporil  s  pripomienkou,  že  je  to  služba  občanom,  preto  je  potrebné  túto
záležitosť riešiť s ohľadom na udržanie zdravotného strediska v obci. 
Na základe žiadosti p. Miroslava Beluského o vybudovanie verejného osvetlenia a pokračovanie
pozemnej komunikácie na Hviezdoslavovej ulici OZ doporučuje preveriť skutkový stav, čo sa týka
vypracovania projektu na výstavbu pozemnej komunikácie a následne pokračovať v riešení žiadosti.

Člen komisie  kultúry,  vzdelávania  a  športu,  zdravotnej  a sociálnej  p. Jozef  Brezovský
informoval, že na publikácii o Drahovciach sa naďalej pracuje, ešte stále sa zbierajú materiály.
Členka komisie  kultúry,  vzdelávania  a  športu,  zdravotnej  a sociálnej  Mgr.  Janka  Lajchová
informovala o žiadosti Ing. Michalkovej poskytovať mamičkám, ktoré sa zapoja do plienkového
systému  látkových  plienkových  nohavičiek  pre  bábätká  príspevok  z  rozpočtu  obce.  Látkové
plienkové  nohavičky  šetria  životné  prostredie  z  pohľadu  odpadového  hospodárstva.  Záujem
mamičiek sa bude zisťovať prostredníctvom n.o. Lienkovo, poslanci budú s výsledkom prieskumu
oboznámení na najbližšom rokovaní.  

Predseda  komisie  verejného  poriadku,  ekonomickej,  dopravy a  životného prostredia  JUDr.
Jozef Šoka informoval o činnosti komisie, ktorá zasadala 08.10.2009. Komisia navrhuje uskutočniť
stretnutie s dôchodcami v mesiaci novembri, s čím ostatní poslanci súhlasili. 
Taktiež  je  potrebné  oznámiť  ZŠsMŠ a  spoločenským organizáciám v  obci,  aby  v  termíne  do
20.11.2009 predložili návrh rozpočtu na rok 2010 – zabezpečí obecný úrad.
Ďalší návrh komisie - uskutočniť inventarizáciu majetku obce a inventarizáciu v ZŠsMŠ ku dňu
15.11.2009 poslanci schválili

h l a s o v a n í m č. 6 :

ZA : 7                                               PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA :  0

 48.
uznesenie

k Informáciám zo zasadaní komisií obecného zastupiteľstva

OZ v Drahovciach 

1.    b e r i e   n a   v e d o m i e  informácie zo zasadaní Komisií OZ
2.  d o p o r u č u j e   preveriť skutkový stav v akom sa nachádza projekt výstavby cestnej
komunikácie na Hviezdoslavovej ulici
3.  s c h v a ľ  u j  e   zvolať stretnutie všetkých Komisií OZ v záujme komplexného riešenia
neplnenia povinností vyplývajúcich z nájomnej zmluvy s rodinou Biháriových
4.   s c h v a ľ u j e   uskutočnenie inventarizácie majetku obce a ZŠsMŠ ku dňu 15.11.2009 
5.   u k l a d á  Komisii kultúry, vzdelávania a športu, zdravotnej a sociálnej zorganizovať stretnutie
s dôchodcami v mesiaci novembri
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8. Rôzne

P. Mária Varačková predložila na schválenie návrh Komunitného plánu obce Drahovce na roky
2009 – 2013. 

Komunitný plán obce Drahovce bol schválený s pripomienkami 

h l a s o v a n í m č. 7 :

ZA : 7                                              PROTI : 0                                     ZDRŽAL SA : 0 

Pán starosta oznámil poslancom, že Slovenský vodohospodársky podnik závod Piešťany bude
vykonávať údržbu na pravej strane Sĺňavy v mesiacoch október 2009 až marec 2010.
Ďalej informoval, že bola sponzorsky odstránená skládka za valom. 
Prečítal oznam Biskupstva v Nitre o tom, že poškodenú sochu sv. Vendelína z Dolných Voderád
prepravili pracovníci Biskupského úradu do Nitry, kde ju budú reštaurovať. O návrhu umiestniť
sochu na cintoríne v Dolných Voderadoch sa rozhodne po jej zreštaurovaní.  
Pán starosta otvoril otázku rozvozu obedov zo školskej jedálne starším imobilným občanom ako
jednému zo spôsobov sociálnej pomoci. Je potrebné zistiť záujem zo strany občanov, podľa záujmu
zabezpečiť potrebné vybavenie a prípadne pracovnú silu tak, aby mohlo prísť k realizácii v priebehu
roku 2010. Komisia kultúry, vzdelávania a športu, zdravotnej a sociálnej 02.11.2009 na spoločnom
stretnutí členov komisie a p. Marty Lajchovej – vedúcej ŠJ pripraví oznam pre občanov.
Pán starosta ďalej informoval, že zajtra 30.10.2009 podáva žiadosť o NFP na dokončenie obecného
vodovodu, na projekt regenerácia centrálnej zóny máme schválený príspevok vo výške 911 tis euro,
otázka získania NFP na budovanie kanalizácie je stále otvorená, pán starosta pracuje na jej kladnom
vybavení. 
Ďalej uviedol žiadosť zástupcov firmy Immofin Bratislava o vydanie súhlasu OZ so zmenou polohy
komunikácií a inžinierskych sietí spôsobenou zmenšením veľkosti jednotlivých pozemkov určených
na výstavbu v rámci stavby „Obytný súbor Jozefov dvor“. OZ po rozprave nemá námietky voči
tejto zmene, nakoľko obec nevydáva záväzné stanovisko k investičnej výstavbe v prípade, kde je
súčasne stavebným úradom pre uvedenú výstavbu - stavby posudzuje v  rámci  územného resp.
stavebného konania. Pokiaľ  príde zároveň k zmene osadenia jednotlivých navrhovaných stavieb
oproti pôvodnému rozhodnutiu o umiestnení stavby, je potrebné požiadať o zmenu rozhodnutia o
umiestnení stavby.

49.
uznesenie 

k bodu Rôzne

OZ v Drahovciach 

1.  s c h v a ľ u j e   Komunitný plán obce Drahovce na roky 2009 – 2013
2.  u k l a d á   Komisii kultúry, vzdelávania a športu, zdravotnej a sociálnej pripraviť oznam pre
občanov týkajúci sa zistenia záujmu o stravovanie v ŠJ a rozvoze obedov imobilným občanom
3.  b e r i e   n a   v e d o m i e   informácie starostu obce
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9. Diskusia

P. Emil  Matušík si  žiadal  informácie ohľadom projektu kanalizácie a taktiež sa informoval,
prečo obec do dnešného dňa nemá obsadené miesto kontrolóra. 
Po dlhšej rozprave p. Juraj Surový konštatoval, že názory na projekt môžu byť rôzne, odborníci
posúdili  možnosti,  vysvetlili,  a  poslanci  rozhodli  v  súlade  s  poskytnutými  dostupnými
informáciami.
JUDr. Jozef Šoka odpovedal, že výberové konanie bolo vyhlásené opakovane, nakoľko sa však
neprihlásil žiaden záujemca, miesto nie je obsadené. V krátkom čase bude opäť vyhlásené výberové
konanie. 

10. Návrh na uznesenie

OZ v Drahovciach  schvaľuje  uznesenia z mimoriadneho rokovania OZ v Drahovciach, konaného
dňa 29.10.2009 tak ako boli prednesené

h l a s o v a n í m  č. 8 :

ZA : 7                                              PROTI : 0                               ZDRŽAL SA : 0

50.
uznesenie 

k  bodu Návrh na uznesenie

OZ v Drahovciach 
                                                                                                                                          
s c h v a ľ u j e  uznesenia z rokovania OZ v Drahovciach konaného dňa 29.10.2009.

11. Záver

Po  vyčerpaní  všetkých  bodov  programu  starosta  obce  poďakoval  poslancom  za  účasť
a rokovanie OZ ukončil.

Drahovce 30.10.2009                                                                Zapísala : Mária Varačková

Príloha 1.: Tabuľka hlasovaní poslancov

                                                                                                    .........................................
                                                                                                             Emil Hubinák
                                                                                                              starosta obce

Juraj Surový .................................               Ing. Patrik Rapavý ....................................
           overovateľ                                                          overovateľ
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Príloha 1.: Tabuľka hlasovaní poslancov
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Hlasovanie poslancov na zasadaní Obecného zastupite ľstva 

Meno poslanca 1 2 3 4 5 6 7 8
Bednár Stanislav X X X X X X X X
Brezovský Jozef + + + + + + + +
Mgr. Lajchová Jana + + + + + + + +
Maceka Jozef + + + + + + + +
Ing. Rapavý Patrik + + + + + + + +
Surový Juraj + + + + + + + +
JUDr. Šoka Jozef + + + + + + + +
Varačka Jozef X X X X X X X X
Zurek Milan + + + + + + + +

Drahovce 30.10.2009  

Spôsob značenia hlasovania: ZA +
PROTI -
ZDRŽAL SA 0
NEBOL PRÍTOMNÝ X

v Drahovciach  d ňa 29.10.2009


